
אם ישראל תשיג הישגים כולם ילכו איתנו
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פרופ’ זכי שלום: רוב הסוקרים משתדלים לא ליפול בפח ולתת תוצאה שוויונית יחסית. הנקודה

המרכזית בבחירות האלה זו השאלה אם זה מתנהל בצורה נאותה ואם יש מצבים שיהיו טענות

כלפי נוהלי בחירות לא תקינים. טראמפ בא עם קבלות. הוא הביא כלכלה לטובת ארה”ב, יש לו

קבלות. הוא לא מגיע בידיים ריקות. הבחירה הנכונה כרגע היא בכיוון שלו, אבל לכל אחד יש

שיקולים אחרים וצריך לכבד את דעת הבוחר ככל שהיא תהיה.

נצליח אנחנו יהיה בשלטון. אם לא  ולא משנה מי  ילכו אחרינו  כולם  ישראל תשיג הישגים  אם 

נהיה בבעיה.

הראיון התקיים בקול ברמה, בתאריך 05.11.2024.
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